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Kære whiskyvenner  

Som I sikkert alle ved, kan vi jo ikke samles mere end 5 personer i øjeblikket og det gør at det 
ikke muligt at afholde den årlige Generalforsamling. 

 Som jeg skrev i vores Facebook gruppe kort før nytår, håber vi alle at det snart bliver almindelig 
hverdag igen hvor vi kan mødes over en dram og i vores tilfælde, kan afholde vores 
Generalforsamling.  

Der sker ikke meget med hensyn til vores whisky. 

Jeg fik i efteråret en sample ( 0,7 liter) fra vores 8 års Ben Nevis fad og den står nu og venter på 
at blive åbnet og vurderet. 

 Jeg har også bestilt en sample fra vores Bruichladdich fad,  der som I sikkert ved, nu er 10½ år. 

Jeg bestilte den i  begyndelsen af december og har rykket for den, men de har meget travlt pga 
af Brexit situationen og vi har jo tid til at vente, men håber at den kommer inden vi skal holde 

generalforsamling.   

 Den sample fra Bruichladdich er kun på 100 ml så det er bestyrelsen der får fornøjelsen at 
prøvesmage og vurdere om den er klar til at tappe på flaske og komme hjem i barskabet. 

Der er vist ikke nogen der i øjeblikket ved hvad  Brexit indebærer med hensyn til at importere 
vores whisky, men når vi når så langt at vi skal have noget hjem, har vi jo Brian (Fadandel)  til at 
hjælpe os og det er kun et spørgsmål  om hvor meget told/afgifter der kommer på. 
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